
 

 

 

 

 

Protokół nr 15 z posiedzenia 

Miejskiej Rady Seniorów w Pruszkowie 

z dnia 27 marca 2023 r. 

 

W dniu 27 marca 2023 r. w Sali nr 2 Przystanku Pruszków (budynek PKP) przy ul. 

Sienkiewicza 2 w Pruszkowie o godz. 14:00 odbyło się posiedzenie Miejskiej Rady 

Seniorów (MRS). Na zebraniu obecnych było 11 Członków Rady oraz goście: Pan 

Paweł Makuch – Prezydent Miasta Pruszkowa, Pan Adam Poholski - opiekun Rady 

Seniorów z ramienia Urzędu Miasta, Pan Eugeniusz Bednarz – senior – 

przedstawiciel społeczności miasta oraz Pan Stefan Wasilewski i Pani Jolanta 

Motyka - przedstawiciele Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów 

(PZERiI) w Pruszkowie.  

 

1. Przewodniczący MRS - Wojciech Rosiński - rozpoczął posiedzenie, przywitał 

zgromadzonych i odczytał proponowany w zaproszeniu na zebranie 

porządek obrad. Program zebrania został przyjęty.  

Koleżanka Krystyna Dobrowolska zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego Rady o powiadamianie członków MRS, kto jest 

zapraszany na kolejne obrady. 

2. Pan Adam Poholski odczytał protokół z poprzedniego posiedzenia Rady. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

3. Przedstawiciele koła nr 6 PZERiI w Pruszkowie przekazali pismo, krytykujące 

działalność Koła. Z uwagi na nieobecność kolegi Zdzisława Cechniaka -  

członka MRS i jednocześnie Przewodniczącego PZERiI w Pruszkowie nie 

przeprowadzono dyskusji. MRS przyjęła stanowisko, że nie jest stroną sporu 

i nie podejmuje decyzji w tej sprawie. 

4. Pan Eugeniusz Bednarz wypowiedział się na temat utworzenia oddziału 

geriatrycznego w szpitalu na terenie Pruszkowa. 

5. Pan Adam Poholski odczytał Plan Pracy MRS na rok 2023. Zgromadzeni 

zaakceptowali jednogłośnie przedstawioną propozycję.  

6. Pan Adam Poholski odczytał propozycję uchwały dotyczącą zmiany treści 

uchwały nr 7/2022. W miejscu zapisu „grupa robocza” zaproponowano 
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zmianę na słowa „zespół zadaniowy”. Zgromadzeni zaakceptowali 

jednogłośnie przedstawioną propozycję.  

 

7. Obecni członkowie posiedzenia, ustalili że zasady dystrybucji 

Korespondencji w ramach MRS pozostają bez zmian. Obowiązuje wersja 

papierowa. 

 

8. W odpowiedzi na wystąpienie MRS do starosty pruszkowskiego w sprawie 

SOR i innych spraw zdrowotnych dotyczących seniorów przewodniczący 

Wojciech Rosiński odczytał zobowiązanie Starostwa. Postulaty MRS będą 

wpisane do planu strategii rozwoju powiatu pruszkowskiego. Pismo 

podpisał Pan Grzegorz Kamiński – Wicestarosta Pruszkowski. 

 

9. Przeprowadzono dyskusję o wniosku do Przewodniczącego Rady Miasta 

o nawiązanie stałej współpracy w sprawach dotyczących seniorów. 

Zgromadzeni na posiedzeniu członkowie MRS zdecydowali o odstąpieniu od 

składania wniosku. 

 

10.  Przewodniczący Rady Seniorów przedstawił projekt Regulaminu Konkursu 

„Miejsca przyjazne seniorom”.  

 

11. Pan Adam Poholski poinformował zebranych o stanie prawnym „Uchwały 

o Budżecie Obywatelskim”. RIO w dniu 27.02.2023 r. podjęła decyzję 

o uchyleniu uchwały w całości. 

 

12. W związku ze „Światowym Dniem Zdrowia 07.04.2023 r. w przystanku 

Pruszków PKP ustalono obsadę dyżuru członków MRS, którzy będą 

wydawać „Koperty Życia”. W tym dniu można oddawać honorowo krew.  

 

13. Przewodniczący Wojciech Rosiński poinformował obecnych o konkursie 

Marszałka Woj. Mazowieckiego „ Mazowsze dla Seniorów”. Prezydent 

Miasta Pruszkowa i MRS złożyła dwa projekty, które umożliwią otrzymanie 

dotacji na realizację działań na rzecz MRS i seniorów w Pruszkowie. 

 

14. Wolne wnioski 

 

a) Pan Poholski odczytał odpowiedz Prezydenta Miasta Pruszkowa na temat 

komunikacji publicznej, 
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b) Zaproszony p. Dyrektor Szpitala nie odpowiedział na pismo zapraszające na 

posiedzenie MRS. 

 

c)  Wpłynęło pismo od „Pruszkowskich Wieści” z propozycją poparcia przez 

MRS inicjatywy nazwania jednej z ulic Pruszkowa ulica im. Rodziny 

Hoserów. MRS uznała, że w piśmie jest zbyt mało informacji 

uzasadniających propozycję i podjęcie decyzji przez Radę.  

 

15. Dyskusja 

W dyskusji nie wzięto udziału 

Przewodniczący Rady podziękował członkom Rady i gościom za udział 

w posiedzeniu. Posiedzenie zakończyło się o godz. 17:00 

 

Protokołowała 

Maria Czeley-Dudek       Przewodniczący  

Wojciech Rosiński 


